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اخبار و گزارش هایی از تازه های دانشگاه آزاد اسلامی

توسعه پایدار علمی، منوط به 

ارتقای کمی و کیفی پژوهش

کریم زارع، رئیس باشـــگاه پژوهشـــگران و نخبگان  

دانشگاه آزاد اســـلامی طی سخنانی بین پژوهشگران 

و محققان برتر واحد بوئین زهرا گفت: »مدیریت دانشـــگاه 

آزاد اســـلامی بـــر حمایت از محققان و پژوهشـــگران تاکید 

دارد، چراکه توســـعه پایدار علمی کشـــور منوط به افزایش 

و ارتقـــای کمی و کیفی تحقیقات و پژوهش اســـت.«

 حمید میرزاده

یک چهره اجرایی و کارآمد است

علی عســـکری، معاون پارلمانی دانشـــگاه آزاد اسلامی   

معتقد اســـت که رئیس دانشـــگاه آزاد اســـلامی یک 

چهـــره آکادمیـــک، معتـــدل، بدون حاشـــیه )سیاســـی( و 

یـــک چهره اجرایـــی و کارآمـــد اســـت. او در گفت وگو با 

»ایســـکانیوز« گفت: »قدرت برنامه ریزی و داشـــتن تفکر 

آکادمیک از نقاط قوت دکتر میرزاده محســـوب می شود.«

ممنوعیت تدریس اعضای 

هیات علمی فاقد کد شناسه تدریس     

مدیرکل امور هیات علمی دانشـــگاه آزاد اســـلامی از  

ممنوعیت تدریس اعضـــای هیات علمی تمام وقت، 

نیمه وقـــت و حق التدریس دانشـــگاه آزاد اســـلامی فاقد 

کد شناســـه تدریس خبـــر داد. علیرضـــا وحیدی گفت: 

»بـــا توجه به شـــروع برنامه ریزی نیمســـال دوم تحصیلی، 

ایـــن دانشـــگاه از ارائه درس بـــه اعضـــای هیات علمی و 

مدرســـان حق التدریـــس فاقـــد کـــد شناســـه، ممانعت 

می کنـــد. معاونـــان آموزشـــی و مدیران گـــروه موظفند 

تنهـــا برای آن دســـته از اســـتادان که دارای کد شناســـه 

تدریس هســـتند، برنامه ریـــزی کنند و برای اســـتادانی 

کـــه فاقد کد شناســـه هســـتند، از هرگونـــه برنامه ریزی 

خـــودداری کنند.« وحیـــدی گفت: »با توجـــه به اینکه 

آخریـــن زمان اخذ کد شناســـه تدریس 15 دی ســـال جاری 

تعیین شـــده، بـــه همین ســـبب اعضـــای هیات علمی و 

مدرســـان حق التدریس اهتمـــام لازم درخصوص اخذ کد 

شناســـه تدریس را مبـــذول دارند.«

 تعامل با دانشگاه دریانوردی 

آلمان، ایتالیا و روسیه 

رئیس دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحد خـــارک با بیان  

اینکه جذب اعضـــای هیات علمی در افزایش کیفیت 

دانشـــگاه واحد خارک موثر بوده اســـت، گفت: »اقدامات 

مثبت مدیریتی دکتر میرزاده در دانشـــگاه آزاد اســـلامی 

در راســـتای جذب اســـتادان و هیات علمی روی دانشـــگاه 

خارک تاثیر عمده ای داشـــته است.« حســـین سهولی زاده 

در گفت وگـــو بـــا »ایســـکانیوز« ادامه داد: »بســـیاری از 

خطـــوط کشـــتیرانی دنیا به دنبـــال جـــذب کاپیتان های 

ایرانـــی بـــرای خطوط کشـــتیرانی خودشـــان هســـتند و 

عضویت دانشـــگاه آزاد اســـلامی در انجمن آسایهل می تواند 

زمینه ســـاز حضور دانشـــجویان ایرانی در ســـایر کشورها 

باشـــد. از ســـال قبل دانشـــجویان ما درخطوط کشتیرانی 

آلمان شـــروع به کار کرده و با دانشـــگاه دریانوردی آلمان، 

ایتالیا و روســـیه تعاملاتـــی داریم و با توجه بـــه اینکه تنها 

دانشـــکده دریانوردی دانشگاه آزاد اسلامی در ایران هستیم، 

می توانیـــم خیلی تاثیرگذار باشـــیم.«

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران غرب تاکید کرد      

 تشکیل شورای زنان فرهیخته قدم بزرگی 
در برطرف کردن مشکلات زنان

معاون دانشجویی و فرهنگی دانشگاه آزاد اسلامی:   

 بسیاری از زوایای علمی قرآن کریم
ناشناخته مانده است

فرهیختگان اولین نشســـت شـــورای تخصصی زنان 
فرهیخته دانشـــگاه آزاد اسلامی استان تهران برگزار 
شد. پروین داداندیش، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد تهران غرب در این جلســـه تشکیل شورای زنان 
فرهیخته دانشـــگاه آزاد اسلامی را ضروری دانست و 
گفت: »هدف اصلی شورای زنان فرهیخته شناسایی 
بانوان توانمند هیات علمی، کارمند و  دانشجو بوده 
است تا از پتانسیل این افراد در جایگاه های مختلف 

مدیریتی استفاده شود.«
او گفت: »اهداف شـــورای زنان شـــامل شـــناخت 
وضعیت زنان و ارائه راهبرد هـــا و برنامه های کارآمد 
و رفع موانع به منظور ارتقای جایگاه آنان براســـاس 
الگوی اسلامی، افزایش توسعه فعالیت های علمی، 
پژوهشی، اجتماعی و ارتقای جایگاه زنان در عرصه 
مدیریتی، جایگاه مطلوب دانشـــگاه آزاد اسلامی از 
طریق پژوهش های راهبردی و کاربردی، حمایت از 
زنان فرهیخته و توجه به ســـلامت جسمانی و روانی 

آنان است.«
او ادامه داد: »در زمان مدیریت دکتر میرزاده، دانشگاه 
آزاد اسلامی با تشکیل شـــورای زنان فرهیخته قدم 
بزرگی در شناســـایی و برطرف کردن مشکلات زنان 
برداشته اســـت و  بعد از تصویب شـــورا محدودیت 

مشارکت زنان در سطوح مدیریتی بهتر خواهد شد.« 
به گفته داداندیش، درحال حاضر30 درصد از اعضای 
هیات علمی این دانشگاه را بانوان تشکیل می دهند.
رئیـــس واحد تهران غـــرب وظایف این شـــورا را نیز 
تشریح کرد و افزود: »سیاســـتگذاری و برنامه ریزی 
به منظور تحقق اهداف شورای راهبردی، شناسایی 
و معرفـــی زنان فرهیخته و توانمنـــد برای معرفی در 
عرصه های موجود و تصمیم گیری علمی مدیریتی و 
اجرایی، بررسی ظرفیت های موجود، سیاستگذاری 
و تصمیم گیـــری برای جذب زنـــان در هیات علمی، 
ایجاد بانک اطلاعاتی جامع زنان دانشگاه در سطوح 

مختلف و.. ازجمله وظایف این شوراست.«

معاون دانشجویی و فرهنگی دانشگاه آزاد اسلامی با 
پرداختن به نقش مبلغان و مروجان دینی، کار آنان را 
بسیار مهم و حیاتی خواند و گفت: »از آنجا که جامعه 
رفتار مروجان و مبلغان دینی را الگوی خود می دانند، 
ارتکاب اعمال خلاف و اشـــتباه از سوی آنها، جامعه را 

دچار بحران هویت می سازد.«
ســـیدطه هاشمی که در جمع حافظان و قاریان قرآن 
کریم، مسئولان، کارکنان و استادان دانشگاه در واحد 
بندرعباس سخن می گفت، ادامه داد: »قرآن از مناظر 
مختلفی توســـط صاحبنظران تفسیر شده است ولی 
هیچ گاه متخصصان علوم طبیعی، ریاضی و... به صورت 
تخصصی روی قرآن مطالعه نکرده اند تا بتوانند زوایای 
کشف نشـــده و مباحث تخصصی این معجزه الهی را 

استخراج کنند و در زندگی بشری به کار گیرند.«
به گفته او، امروز تفاسیر و برداشت های مختلفی از دین 
اسلام شده است و گروهی با پنهان شدن پشت این دین 
الهی و مهربانی، انسان ها را قتل عام می کنند و دست 
به هر جنایتی می زنند تا آن را به نام اســـلام تمام کنند 
که این امر در گروه های داعشـــی، تکفیری، القاعده، 

تحجرگرا و ... به وفور دیده می شود.
معاون دانشـــجویی و فرهنگی دانشگاه آزاد اسلامی 
خطاب به قاریان قرآن کریم گفت: »این اعمال ضددینی 

بدون شک نام اسلام و کتاب آسمانی را در اذهان جهانی 
خدشه دار می کند، شما مروجان و مبلغان دینی باید این 
تضادها و افراطی گری ها را به مردم بشناسانید تا آنان و 
جهانیان تفاوت اسلام ناب محمدی را با این رذالت ها 

به خوبی درک کنند.«
او با اشاره به حرکت های فرهنگی دانشگاه آزاد اسلامی 
در این مسیر گفت: »دانشگاه سالانه برنامه های فرهنگی 
مختلفی در ســـطح استانی و واحدی برگزار می کند، 
پژوهشکده قرآن و عترت نیز در کنار پژوهشکده علوم 
اجتماعی همین نقش مهم را در تبیین و تشریح زوایایی 

از دین مبین اسلام ایفا می کند.«

 همایش خبر
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 سیدطه هاشمی

فرهیختـــگان یکـــی از برنامه های رئیس 
دانشـــگاه آزاد اســـلامی در ســـفرهای 
استانی اش شـــرکت در جلسات هیات 
امنای آن اســـتان اســـت؛ جلساتی که 
مهم تریـــن اهـــداف و دســـتاوردهای 
آن تبییـــن سیاســـت ها، ماموریت ها و 
چشم اندازهای کلان دانشگاه آزاد اسلامی 
در واحدهای دانشـــگاهی اســـت که به 
تعیین استراتژیک های مدیریتی، توسعه 
تحصیلات تکمیلی و تصویب رشته های 
جدید و... منتهی می شود. در همین راستا 
حمید میرزاده در ادامه برنامه های خود در ســـفر یک 
روزه اش به استان کرمان در سیزدهمین جلسه هیات 
امنای این اســـتان حاضر شد و پس از استماع گزارش 
تفصیلی رئیس دانشـــگاه آزاد اسلامی استان کرمان، 
ضمن تشکر و قدردانی از زحمات بابک آل طه و روسای 
واحدهای اســـتان گفت: »با اینکه در اســـتان کرمان 
119 واحد دانشگاهی اعم از آزاد، غیرانتفاعی، دولتی 
و غیردولتی وجود دارد، سهم دانشگاه آزاد اسلامی در 
این میان موثر است.« او ادامه داد: »سهم دانشگاه آزاد 
اســـلامی در آموزش عالی کشور 53 درصد بود که در 

حال حاضر به 37درصد رسیده است.«
به گفته او در حال حاضر بیش از 15هزار نفر در دانشگاه 
آزاد  اســـلامی با درجه استادیار به بالا و با دارا بودن سه 
سال سابقه کاری در حوزه تحصیلات تکمیلی، می توانند 
استاد راهنمای دانشجویان دکتری نیز باشند. از این رو 
دانشگاه آزاد اسلامی از لحاظ بنیه هیات علمی برای 
توسعه دوره های دکتری، از شرایط خوبی برخوردار است. 
میرزاده با تاکید بر رعایت اســـتانداردهای آموزشی در 
دانشگاه آزاد اسلامی گفت: »نسبت استاد به دانشجوی 
دکتری در دانشگاه آزاد اسلامی یک به 7/۲ است، این 
در حالی است که این نسبت در دانشگاه های دولتی 

یک به پنج است.«
او به توســـعه علمی، پژوهشـــی، کارآفرینـــی و... در 
دانشـــگاه آزاد اسلامی استان کرمان اشاره کرد و ادامه 
داد: »واحدهای دانشـــگاه آزاد اسلامی استان کرمان 
در مقایسه با دیگر استان ها از وضعیت و شرایط بهتری 
برخوردار هســـتند کـــه جا دارد از روســـای واحدها و 
همین طور آل طه به عنوان رئیس دانشگاه آزاد اسلامی 
استان، قدردانی کنیم. « او افزود: »اگرچه هنوز مشکلاتی 
در حوزه های مختلف از جمله جذب هیات علمی وجود 
دارد اما براساس برنامه ریزی های صورت گرفته، تا پایان 
سال جمعا 90 عضو جذب دانشگاه آزاد اسلامی استان 

کرمان می شوند.« 
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی با بیان اینکه مجموع جذب 
اعضای هیات علمی در این دانشگاه از هر دو وزارتخانه 

علوم و بهداشت بیشتر اســـت، بر رعایت تعهدات در 
دانشـــگاه آزاد اسلامی تاکید کرد و گفت: »از ۲0هزار 
عضوی کـــه بنا بود جذب یـــا ارتقایافته هیات علمی 
دانشگاه آزاد اسلامی شوند، تا به حال 11 هزار جذب 

یا ارتقا صورت گرفته است. «
او در ادامه گفت: »برخی مراکز دانشگاه آزاد اسلامی که 
مجوز نداشته اند یا در واحدهای همجوار خود ادغام شده 
یا به طور کامل منحل شده اند. از این رو تمامی واحدهای 
فعال دانشگاه آزاد اسلامی در سراسر کشور دارای مجوز 
وزارت علوم، تحقیقات و فناوری و همین طور مجوز هیات 

امنای مرکزی دانشگاه هستند.«
میرزاده با بیان اینکه در سازمان سما تاکید بر راه اندازی 
مدارس اســـت، ادامه داد: »در مناطق محروم استان 
سیســـتان و بلوچســـتان که دانش آموزان از امکانات 
تحصیلی و آموزشی خوبی برخوردار نیستند، با همکاری 
زرهانی، به عنوان رئیس ســـازمان سما، اقدام به نصب 
کانکس هایی به عنوان کلاس درس برای دانش آموزان 
کرده ایم که ســـاخت و راه اندازی مدرسه برای آنان نیز 
در دســـتورکار قرار گرفته اســـت. بنا داریم در مناطق 
محروم کشـــور با تاســـیس مدارس سما و همین طور 
آموزشکده های سما در مناطقی که واحد دانشگاهی 
نیســـت، باعث تحولاتی در ارتقای شرایط تحصیلی 

دانش آموزان شویم.«

 آل طه: در تلاشیم حلقه علم و صنعت را
به یکدیگر نزدیک تر کنیم

بابک آل طه، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان کرمان، 

هم در جلسه هیات امنای واحد کرمان با بیان اینکه ما در 
تلاشیم هر واحد دانشگاهی را به یک واحد فناور مجهز 
کنیم، گفت: »هدف این است که حلقه علم و صنعت را 

به یکدیگر نزدیک کنیم.«
او ابتدا گزارشی از عملکرد دانشگاه آزاد اسلامی ارائه داد 
و گفت: »در حال حاضر در استان کرمان 119 دانشگاه 
و مرکز آموزش عالی وجود دارد که 13 واحد و مرکز آن 

متعلق به دانشگاه آزاد اسلامی است.«
وی افزود: »در مجموع تعداد دانشجویان استان 170 
هزار و 56۲ نفر اســـت که از این تعداد، دانشـــجویان 
دانشگاه آزاد اسلامی استان کرمان 40هزار و 758 نفر 
و ۲5درصد دانشـــجویان کل استان کرمان را تشکیل 

می دهد.« 
آل طه گفت: »تاکنون 161 هزار و 8۲ نفر از دانشگاه 
آزاد اســـلامی واحد کرمان فارغ التحصیل شده اند و 
دانشجویان تحصیلات تکمیلی این واحد در نیمسال 
اول 96-95 حدود 14 هزار و 871 نفر است. اعضای 
هیات علمی دانشگاه آزاد اســـلامی استان دوهزار 
و 53۲ نفر هســـتند که نسبت اعضای هیات علمی 
دانشگاه آزاد اســـلامی نسبت به کل استان، حدود 

3۲ درصد است.« 
رئیس دانشـــگاه آزاد اسلامی واحد کرمان در ادامه با 
اشاره به اینکه نسبت دانشـــجو به استاد رقمی بالغ 
بر ۲5درصد اســـت، خاطرنشـــان کـــرد: »طبق آمار 
تفکیکی در حال حاضر نســـبت استاد به دانشجو در 
اســـتان، غیرهمگن یک بـــه 50 و همگن یک به ۲8 
است که خوشبختانه این رقم به این معناست که هرم 

هیات علمی در حال حاضر وضعبت مناسبی دارد.« 
آل طه در ادامه به وضعیت مراکز رشد استان اشاره کرد 
و افزود: »در حال حاضر 38 واحد فناور در استان وجود 
دارد که بخشی از آن در حال تکمیل و بهره برداری است 
که امیدواریم بتوانیم هر واحد دانشگاهی را به یک واحد 

فناور مجهز کنیم.« 
او تعـــداد مقالات ISI را از ابتدای فعالیت واحد کرمان 
تاکنـــون هزار و ۲80 مقاله عنوان کرد و ادامه داد: » در 
سال 94 تعداد ۲34 مقاله ثبت شده در ISI داشته ایم که 
این رقم به نسبت سال های گذشته وضعیت مطلوب تری 

داشته است.«
دبیر هیات امنای دانشگاه آزاد اسلامی استان کرمان 
در ادامه گفت: »در تلاشیم حلقه علم و صنعت را به هم 
نزدیک کنیم و این اتفاق با عملیاتی کردن طرح شـــفا 
امکان پذیر خواهد شـــد. خوشبختانه در این موضوع 
ورود کرده ایـــم و در راســـتای اجرای این طرح، زمینی 
به مساحت80 هکتار در حال ساخت است و تاکنون 

60درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.«
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرمان درباره اجرای 
طرح های گردشگری استان گفت: »در راستای استفاده 
از امکانات موجود اسکان دانشگاه آزاد اسلامی مانند 
خوابگاه ها و میهمانسراها، مکان هایی که دارای چنین 
پتانسیلی بوده اند، شناسایی شده و مذاکرات با معاونت 
عمران دانشگاه آزاد اسلامی انجام و مقرر شده یک سایت 
خوابگاهی 80 اتاقه را که بلااستفاده بوده به بدنه حوزه 
گردشگری دانشگاه آزاد اسلامی تزریق کنیم که این کار 

تا تابستان سال آینده صورت خواهد گرفت.«

 مصوبات سیزدهمین جلسه
هیات امنای استان کرمان

در سیزدهمین جلسه هیات امنای کرمان تبدیل مرکز 
کوهبنان به واحد کوچک، مورد بحث و بررسی قرار گرفت 
و با اتفاق آرا به تصویب رسید. در ادامه احکام اعضای 
کمیسیون دائمی هیات امنای استان کرمان با تصویب 

اعضای هیات امنا، تمدید شد. 
احکام اعضای کمیته نظارت بر حسن اجرای مصوبات 
هیات امنای استان و همچنین درخواست واحد کهنوج 
مبنی بر ایجاد آموزشکده سما نیز مورد بحث و بررسی 

قرار گرفت. 
همچنین احداث مدارس و آموزشـــکده های سما در 
مناطق محروم استان کرمان به تصویب اعضای هیات 

امنای دانشگاه آزاد اسلامی استان کرمان رسید. 
در این جلسه گزارش کاملی از اجرای مصوبات 1۲ جلسه 
هیات امنای گذشته این استان و ۲4 جلسه کمیسیون 
دائمی ارائه و گزارش شد که 86درصد مصوبات هیات 

امنا اجرایی شده است. 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی در جلسه هیات امنای استان کرمان:

در مناطق محروم مدارس سما احداث می کنیم
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 اخبار واحدها

 نشست ماهانه 

رئیس واحد یادگار امام)ره( شهرری 
واحدیادگار امام سید فرج الله موسوی، رئیس واحد درنشست ماهانه 
مدیران و مســـئولان این واحد دانشگاهی، خواستار کار و فعالیت 
مضاعف و همچنین خدمت رســـانی بیشـــتر به دانشـــجویان در 
زمینه های آموزشی، پژوهشـــی، عمرانی و فرهنگی شد. او گفت: 
»همـــه ما خود را ملزم به تکریم دانشـــجویان می دانیم و برای رفع 
مشکلات احتمالی در دانشگاه، از هیچ تلاشی نباید دریغ کنیم.« 

ساخت یک دستگاه جدید از سوی 

پژوهشگردانشگاه آزاد اسلامی
واحدعلوم و تحقیقات شیلا شهیدی، پژوهشگر این واحد دانشگاهی 
 Plasma( درباره دستگاه فعال سازی ســـطوح با عملیات پلاسما
Textile Activator( که به همت او طراحی و ســـاخته شده است، 
گفت: »در دستگاه طراحی شـــده از پلاسما برای اصلاح سطحی 
منسوجات، حکاکی، تمیزسازی، پلیمریزاسیون، رسوب گذاری و 

ایجاد ساختار نانو استفاده می شود.« 

 کاهش اتکای 

واحدهای دانشگاهی به شهریه
واحد رودانحســـن داوری، رئیس این واحد دانشگاهی گفت: »نرخ 
افزایش شـــهریه در چند سال اخیر متناسب با نرخ تورم در جامعه 
نبوده و این سیاست دانشگاه آزاد اسلامی در راستای کاهش فشار 
اقتصادی بر دانشجویان و خانواده های آنها بوده است.« او افزود: 
»جذب کمک های مردمی و ســـرمایه گذاری در طرح های اقتصاد 
دانش بنیان دو راهکار اصلی کاهش اتکای واحدهای دانشگاهی 

به شهریه های دانشجویی است.« 

 نخستین رویداد کارآفرینی 

در واحد استهبان
واحد اســـتهبان  رســـول ثریا، دبیر و مدیر اجرایی نخســـتین رویداد 
کارآفرینی ) استارتاپ ویکند( این واحد که در تالار علامه طباطبایی 
واحد برگزار شد، گفت: »مرکز رشد و فناوری واحد استهبان به منظور 
ایجاد  انگیزه و خلق نوآوری در جوانان و حمایت از آنان در راستای 
دستیابی به اشتغال و توسعه کار آفرینی با برگزاری جلسات منظم 
و پیگیری های مستمر در چند ماه اخیر تلاش کرد با همکاری مراکز 
علمی و آموزشی و دیگر ادارات، ارگان ها و سازمان های شهرستان 

نخستین رویداد کارآفرینی را عملیاتی و اجرا کند.«

اطلس ملی مشاغل؛ مشکل بزرگ 

تامین نیروی بازار کار 
واحد همدانسعید جامه بزرگی، رئیس این واحد دانشگاهی در آیین تجلیل 
از پژوهشگران برتر استان گفت: »نبود اطلس ملی مشاغل، مشکلی بزرگ 
در چگونگی تامین نیروی مورد نیاز بازار کار است.« جامه بزرگی افزود: 
»اکنون تحلیل درستی از موقعیت های شغلی آینده نداریم و مشاغل 

آینده با رشته های تحصیلی که در دانشگاه ها داریم همسو نیستند.« 

تجلیل از استادان پژوهشگر 
واحد بابل مراسم تجلیل از استادان پژوهشگر به مناسبت هفته پژوهش 
و فناوری در واحد برگزار شـــد. رئیس واحد بابل در این مراسم گفت: 
» آموزش و پژوهش دو رکن اصلی دانشگاه و مراکز علمی است که باید 
بیشتر مورد توجه مسئولان واستادان قرار گیرند.« حسن قلی پور، از 
فعالیت مرکز دانش بنیان و مرکز رشد دانشگاه خبر داد و یادآور شد: 
»هر فردی چه استاد و چه دانشجو بخواهد در این حوزه فعالیت کند 
دانشگاه همه امکانات را در اختیار وی قرار می دهد و تنها 30 درصد 

سود حاصل فعالیت آنها به دانشگاه تخصیص می یابد.«

 ایجاد ارتباط موثر 

بین بخش صنعت و دانشگاه 
واحد تاکســـتان عباس جهانبخشی در مراســـم اختتامیه نمایشگاه 
پژوهـــش و فنـــاوری و تجلیل از پژوهشـــگران برتر دانشـــگاه آزاد 
اســـلامی تاکستان گفت: »تحقق اقتصاد مقاومتی در گرو حمایت 
از شرکت های دانش بنیان است و یکی از مهم ترین زیرساخت های 
اقتصاد مقاومتی در کشـــور ایجاد ارتباط موثر بین بخش صنعت و 
دانشگاه اســـت.« او گفت: »دانشگاه آزاد اسلامی توجه به ارتقای 
ســـطح علمی نخبگان و محققان را در راســـتای تولید علم و ایجاد 
اختراعات و ابداعات به منظور رفع مشـــکلات و کمبودهای جامعه 

به عنوان محور اصلی و سیاست کلان خود قرار داده است.« 

 جلسه هیات امنای دانشگاه آزاد اسلامی استان کرمان


